
Agent Pellegriniego: Zainteresowanie wielu klubów jest normalne

News - ASRoma.pl

Lorenzo Pellegrini to jeden z ciekawszych młodych piłkarzy w Serie A.

Giallorossi mają prawo do odkupienia gracza i zdaniem mediów z niego

skorzystają. Radio Centro Suono Sport skontaktowało się z agentem

pomocnika, Giampiero Pocettą. 

Jaka jest w tej chwili sytuacja Pellegriniego? Gazety piszą bardzo dużo o

prawie do odkupu ze strony Romy...

- Lorenzo jest interesującym graczem, być może najbardziej obiecującym

20-latkiem, który gra we Włoszech. To normalne, że zainteresowanych nim jest

wiele klubów we Włoszech i zagranicą. Nie słyszałem nikogo z Romy.

Roma i Sassuolo rozmawiały?

- Nie wiem czy kluby rozmawiały. Gdy nadejdzie koniec sezonu dokonamy

podsumowań i ocenimy to, co jest najlepsze dla Lorenzo. Zwłaszcza to, co zostanie

zaoferowane, gdyż być może Roma go nie wykupi i przyjdzie inny klub. Oczywiście

Roma jest wielkim znawcą futbolu i gazety piszą o jego powrocie do stolicy Włoch, z

pewnością Pellegrini jest topowym graczem. Zobaczymy co się wydarzy. 
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